

Kino BidCo GmbH
Eschersheimer Landstraße 14, c/o Intertrust (Deutschland) GmbH
60322 Frankfurt am Main
Handelsregister des Amtsgerichts München, HRB 267547
Geschäftsführer: Aleksandra Marin

Studio Babelsberg AG
z. H. Frau Bianca Makarewicz
August-Bebel-Straße 26-53
14482 Potsdam

14 September 2023

**Ordentliche Hauptversammlung der
Studio Babelsberg AG am 11. Oktober
2023**

**Ergänzung eines TOP 8: Beschlussfas-
sung über die Änderung der Satzung
(Änderung der Anzahl der Aufsichts-
ratsmitglieder von drei auf vier)**

Sehr geehrte Damen und Herren,

Sie haben im September 2023 die ordent-
liche Hauptversammlung der Studio Ba-
belsberg AG (die "**Gesellschaft**") für den
11. Oktober 2023 einberufen.

Die Kino BidCo GmbH ist die Mehrheits-
aktionärin der Gesellschaft und hält
12.093.209 Aktien an der Gesellschaft.
Dies entspricht mehr als dem zwanzigsten
Teil des Grundkapitals. Zwischen der
Kino BidCo GmbH und der Gesellschaft
ein Beherrschungs- und Gewinnabfüh-
rungsvertrag.

**Annual General Meeting of Studio
Babelsberg AG on 11 October 2023**

**Addition of an agenda item 8: Resolution
on the amendment of the Articles of Asso-
ciation (Change in the number of Supervi-
sory Board members from three to four)**

Dear Ladies and Gentlemen,

In September 2023, you called the Annual
General Meeting of Studio Babelsberg AG
(the "**Company**") for 11 October 2023.

Kino BidCo GmbH is the majority share-
holder of the Company and holds 12,093,209
shares in the Company. This corresponds to
more than one-twentieth of the share capital.
A domination and profit and loss transfer
agreement exists between Kino BidCo
GmbH and the Company.

Die Kino BidCo GmbH übermittelt hiermit ein

**Ergänzungsverlangen nach § 122
Abs. 2 AktG**

und verlangt, dass der folgende Tagesordnungspunkt 8 auf die Tagesordnung der auf den 11. Oktober 2023 einberufenen Hauptversammlung gesetzt und bekanntgemacht wird:

Beschlussfassung über die Änderung der Satzung (Änderung der Anzahl der Aufsichtsratsmitglieder von drei auf vier)

Die Kino BidCo GmbH schlägt vor, folgenden Beschluss zu fassen:

§ 10.1 wird wie folgt geändert:

"Der Aufsichtsrat der Gesellschaft besteht aus vier Mitgliedern."

Erläuterung und Hintergrund:

Mit dem Vorschlag, die Anzahl der Mitglieder im Aufsichtsrat der Gesellschaft von drei auf vier zu erhöhen, soll der Aufsichtsrat um ein Mitglied erweitert werden, das sich mit zusätzlicher Kompetenz im Bereich von Filmförderung in die Arbeit des Aufsichtsrats einbringt. Das zusätzliche Mitglied soll Kontakte in die Politik und zu Förderstellen im In- und Ausland haben, um dadurch einen Mehrwert für die Gesellschaft zu generieren.

Die Suche nach einem solchen Aufsichtsratsmitglied dauert derzeit noch. Der zusätzliche Sitz im Aufsichtsrat soll vorerst

Kino BidCo GmbH hereby submits the following

supplementary request pursuant to Section 122 para. 2 German Stock Corporation Act (AktG)

and requests that the following agenda item 8 be placed on the agenda of the Annual General Meeting convened for 11 October 2023 and be published:

Resolution on the amendment of the Articles of Association (Change in the number of Supervisory Board members from three to four)

Kino BidCo GmbH proposes to adopt the following resolution:

Section 10.1 is amended as follows:

"The Supervisory Board of the Company shall consist of four members."

Explanation and Background:

The proposal to increase the number of members on the Company's Supervisory Board from three to four is intended to expand the Supervisory Board by one member who can contribute to the work of the Supervisory Board with additional expertise in the area of film promotion. The additional member should have contacts in politics and with funding agencies at home and abroad in order to generate added value for the company.

The search for such a Supervisory Board member is still ongoing. The additional seat on the Supervisory Board is to remain vacant for the time being. However, the majority

unbesetzt bleiben. Die Mehrheitsaktionärin möchte aber die ordentliche Hauptversammlung zum Anlass nehmen, bereits die satzungsrechtlichen Voraussetzungen für die Bestellung zu einem späteren Zeitpunkt zu schaffen. Der Aufsichtsrat bleibt auch bis zur Bestellung des vierten Mitglieds handlungs- und beschlussfähig.

Die Gesellschaft wird aufgefordert, dieses Verlangen ordnungsgemäß bekannt zu machen.

shareholder would like to use the Annual General Meeting as an opportunity to create the prerequisites under the Articles of Association for the appointment at a later date. The Supervisory Board will remain capable of acting and adopting resolutions also until the fourth member has been appointed.

The Company is requested to duly announce this request.

Mit freundlichen Grüßen,

Kind regards,

A handwritten signature in blue ink, consisting of a stylized 'M' followed by a large, sweeping flourish that loops back to the left.

Name: Dr. Marcus Commandeur

Rechtsanwalt / Lawyer

Funktion / Capacity: Namens und in Vollmacht der Kino BidCo GmbH / On behalf and
under Power of Attorney of Kino BidCo GmbH

[Unterschriftsseite zum Antrag nach § 122 Abs. 2 AktG / Signature page to the request pursuant to Section 122 para. 2 German Stock Corporation Act (AktG)]